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تيم ملي واليبال ايران ام�روز مقابل تيم امريكا 
صف آرايي مي كند. در سومين روز از رقابت هاي 
واليبال قهرماني جهان ملي پوش�ان كشورمان 
ساعت 15:30 در ش�هر كراكوف رودرروي يكي 
از قدرت هاي برتر اين رشته قرار مي گيرند. اين 
ديدار در ش�رايطي انجام مي ش�ود كه پيروزي 
شاگردان اسلوبودان كواچ در برابر ايتالياي مدعي 

امريكايي ها را نگران جدال امروز كرده است. 
  بمب روحيه 

كس��ب يك برد ش��يرين در اولين ب��ازي روحيه 
ملي پوشان ايراني را دو چندان كرده است. در حالي 
كه بازيكنان كش��ورمان پيش از س��فر به لهستان 
خستگي آزارشان مي داد با شروع مسابقات نشان 
دادند همچون بازيكنان حرفه اي دنيا توانايي مديريت 
سخت ترين بازي ها را هم دارند. لاجوردي پوشان كه 
انتظار داش��تند در قهرماني جهان شكس��ت هاي 
قبلي خ��ود را تلافي مي كنند يك بار ديگر اس��ير 
استعدادهاي ناب ايراني شدند. پيروزي سه بر يك نه 
تنها تيم ملي كشورمان را به رده دوم گروه D رساند، 
بلكه شرايطي را فراهم كرد تا ملي پوشان با تمركزي 

بهتر به جنگ امريكا بروند. 
  شناخت كافي

از سه س��ال پيش تاكنون امريكايي ها همواره در 
تورنمنت ه��اي مهم س��د راه واليبال كش��ورمان 
بوده اند. اگرچه افتخارات حري��ف امروز ما به هيچ 
وجه قابل قياس با افتخارات تيم ملي ايران نيست 
اما بر و بچه هاي م��ا در هيچ رقابتي از ن��ام و آوازه 
واليباليست هاي امريكا نترسيده اند و خواسته هاي 

سرمربي را در زمين پياده كرده اند. دو تيم تاكنون 
پنج بار در ديدارهاي رسمي مقابل هم صف آرايي 
كرده اند كه در اين ميان س��هم امريكا در كس��ب 
پيروزي چهار بار بوده در حالي كه ايران فقط يك بار 
موفق به شكست رقيب قدرتمند خود شده است. در 
جام جهاني 2011 زماني كه پيروزي سه بر صفر به 
نام امريكا ثبت شد كمتر كسي تصور مي كرد دو سال 
بعد شاگردان ولاسكو در جام قهرمانان قاره ها روياي 
شكست امريكا را به واقعيت تبديل كنند. آخرين 
رويارويي ايران و امريكا تيرماه گذش��ته در جريان 
ليگ جهاني بود كه با برتري سه بر صفر حريف تمام 
شد. البته پيش از اعزام تيم ملي به مسابقات قهرماني 
جهان چهار بازي دوستانه با اين تيم انجام داديم كه 

سه شكست و يك برد به دست آمد. 
  ويتريني از افتخارات

دومين ديدار ايران مقابل تيمي برگزار مي شود كه 
انواع و اقسام قهرماني ها را تجربه كرده و افتخارات 
زيادي داش��ته است. واليباليس��ت هاي امريكايي 
بيش��تر از آنكه در ليگ جهاني ي��ا قهرماني جهان 
افتخار آفريني كرده باشند استاد قهرماني در المپيك 
هستند. اين تيم در المپيك هاي 1984، 1988 و 
2008 روي سكوي نخست ايستاده و در المپيك 
1992 بارسلون نيز مدال برنز را به خانه برده. البته 
مدال هاي زرين امريكايي ه��ا در ليگ هاي جهاني 
2008 و 2014 را نيز نبايد از ياد برد. اين در حالي 
است كه موفقيت اخير اين تيم در ليگ جهاني، جان 
اسپرو سرمربي امريكا را به كسب دومين قهرماني در 
رقابت هاي قهرماني جهان اميدوار كرده. يانكي ها 

پيش از اين در 17 دوره مس��ابقات قهرماني جهان 
حضور داشته اند كه بهترين نتيجه شان نيز در سال 

1986 پس از كسب مدال طلا حاصل شد. 
  خوشحالي كوتاه

اسلوبودان كواچ از اينكه با يك برد شيرين به استقبال 
امريكا مي روند خوشحال است. با اين حال سرمربي 
تيم ملي از شاگردانش خواسته زياد از اين پيروزي 
خوشحال نباشند و تمام تمركزشان را براي غلبه بر 
امريكا بگذارند: خوشبختانه تغييراتي كه ايجاد كرده 
بوديم، كارساز بود و كمك كرد تا پيروز ميدان باشيم. 
راضي ام و اميدوارم كه در بازي هاي آينده هم بتوانيم 
همين نمايش را داشته باش��يم. اينكه ما در اولين 
ديدارمان آن هم در مسابقات مهمي مثل قهرماني 
جهان توانستيم يكي از بهترين تيم هاي دنيا يعني 
ايتاليا را شكست دهيم خيلي خوشحال كننده است، 
ولي واقعيت اين است كه ما فرصتي براي خوشحالي 
نداريم. تمام شد. بايد به حريفان آينده و بازي هاي 

بعدي مان فكر كنيم. از حالا فقط امريكا. 
  بازتاب پيروزي ايران در لهستان

رسانه هاي ايتاليايي با درج گزارشي از ديدار ايران 
و ايتاليا كه با حس��اب 3 بر يك به س��ود شاگردان 
اسلوبودان كواچ خاتمه پيدا كرد اين بازي را تكرار 
كابوس مودنا دانس��تند. مودنا همان شهري است 
كه سال گذشته ايران در جريان ليگ جهاني 2013 
براي اولين بار در تاريخش موفق شد ايتاليا را شكست 
بدهد. رسانه هاي ايتاليايي نوشتند: »شاگردان بروتو 
كار خود را در مسابقات قهرماني جهان كابوس وار 
و با شكس��ت برابر ايران آغاز كردند. ايران به عنوان 

قهرمان آسيا نش��ان داد كه تيم خوب و منسجمي 
است. از طرفي نيمكت ايتاليا هم بازيكناني را نداشت 
كه بتوانند روند بازي را تغيير دهند. با اين نتيجه راه 
صعود براي لاجوردي پوش��ان سخت شد و ممكن 
اس��ت صعود به مرحله بعد براي آنها يك خواب و 
رويا شود. ايتاليايي ها در دفاع، حمله و ساير بخش ها 
خوب نبودند و برنامه اي نداشتند؛ اين در حالي است 
كه ايران با برنامه كار كرد و توانس��ت شرايط را به 
گونه اي براي امير غفور فراهم سازد كه به تنهايي در 

ست اول 6 امتياز كسب كند.« 
  ظريف: فوق العاده بوديم

فرهاد ظريف ليبروي تيم مل��ي عملكرد بازيكنان 
ايراني را فوق العاده توصيف ك��رد: اگر قبل از بازي 
از من مي پرس��يدي، مي گفتم 3 ب��ر يك مي بريم. 
مي توانس��تيم 3برصفر هم برنده باشيم. اگر ست 
دوم اش��تباه كوچولو را در پوئن 24 بر23 مرتكب 
نمي شديم، فكر مي كنم بازي را 3 برصفر مي برديم 
چراكه روزمان بود. همه فوق العاده بودند. ما در همه 
پست ها روي اصول بازي كرديم. شايد بعد از بازي 
ليگ جهاني با امريكا اين طوري بازي نكرده بوديم. 
چه با خود امريكا كه در نيم��ه نهايي ليگ جهاني 
باختيم و چه ايتاليا. اصلاً اين انگيزه را نداشتيم. ولي 
بازي را كه اس��تارت زديم، مطمئن بودم مي بريم. 
چون از اول محكم گرفتيم و با انگيزه بوديم. وقتي 
با تيم هاي بزرگ زياد بازي مي كنيد ديگر استرس 
نداريد و منطقي بازي مي كنيد. ما سال قبل شايد 
7- 8 بار با ايتاليا بازي كرديم. به برد و باخت هايش 
كاري ندارم اما به قول كشتي گيران وقتي تنه به تنه 
حريفان مي خورد قشنگ همديگر را مي شناسيم. 

  اعتماد به نفس پيدا كرديم
سيد محمد موسوي س��رعتي زن تيم ملي اعتماد 
به نفس را برگ برنده ايران عنوان ك��رد: ما قبلًا در 
بازي هاي بزرگ��ي به ميدان نرفته بودي��م و تنها در 
بازي هاي آسيايي شركت كرده بوديم و مثل تيم هاي 
آسيايي بازي مي كرديم، اما اين بار در مسابقات بزرگي 
مانند رقابت هاي ليگ جهاني  و جام جهاني شركت 
كرديم. مقابل تيم هايي مثل ايتاليا و امريكا به ميدان 
رفتيم و پس از پيروزي مقابل آنها اين اعتماد به نفس 
را پيدا كرديم كه اكنون توانايي هايمان را نشان دهيم. 
فكر مي كنم كه اين بار )مقابل ايتاليا( بهتر بوديم و 
مي توانيم بهتر شويم؛ مسابقات زيادي در پيش داريم. 

بسيار خسته هستيم، اما بايد به آينده فكر كنيم. 
  ايتاليا را دست كم نگيريد 

خوليو ولاسكو سرمربي تيم ملي آرژانتين، ايتاليا 
را بخت نخست قهرماني خواند. سرمربي پيشين 
تيم ملي ايران با اشاره به اين موضوع گفت: روسيه 
براي من يكي از اميدهاي قهرماني است. همچنين 
نمي توانيم برزيل، امريكا و ايتاليا را اگر چه به ايران 
باخت، فراموش كنيم. من فكر مي كنم براي لهستان 
خيلي مهم است كه به يك مدال در اين مسابقات 
برسد، چون آنها در كشور خودشان، ميزبان هستند. 
لهستاني ها تحت فشار زيادي هستند اما توانستند 
اين فشار را مديريت كنند و صربستان را به راحتي 

شكست دهند. 

در نشست خبري بازي هاي اينچئون مطرح شد 
 رضايي: كشتي در بدترين 

شرايط مالي ممكن دست و پا مي زند
سخنگوي فدراسيون كشتي با بيان اينكه هميشه جور مدال آوري 
بر دوش كشتي بوده اما با اين وجود كسي از كشتي حمايت نمي كند 
از مسئولان خواست تا توجه جدي به اين فدراسيون داشته باشند. 
نشست خبري كش��تي قبل از اعزام به رقابت هاي اينچئون ديروز صبح 
در حالي در محل كميته المپيك برگزار شد كه طبق برنامه ريزي از قبل 
تعيين شده مي بايست رئيس فدراسيون پاسخگوي خبرنگاران مي بود 
اما رسول خادم نيامد تا دوباره خبرنگاران از اين قضيه گلايه مند باشند. 
عليرضا رضايي در آس��تانه اعزام تيم ملي كش��تي آزاد و فرنگي ايران به 
مسابقات جهاني و بازي هاي آسيايي اينچئون گفت: ملي پوشان با توجه 
به اردوي هايي كه برگزار كرده اند در ش��رايط آمادگي كامل هستند. در 
حال حاضر ما آخرين تمرينات خود را براي حضور در مس��ابقات جهاني 
س��پري مي كنيم، هر چند با معضل كم بودن زمان مس��ابقات جهاني و 
بازي هاي آسيايي دست به گريبانيم اما هدف مان كسب بهترين نتايج در 
هر دو مسابقه است.  وي با اشاره به اينكه ما تيم اصلي خود را به مسابقات 
اينچئون مي فرستيم، اظهار داشت:درست است كه مسابقات جهاني براي 
ما خيلي مهم است اما وزارت ورزش از ما خواسته به خاطر اينكه مدال هاي 
كش��تي تاثير زيادي بر رنكينگ ايران در آسيا خواهد داشت، ما بهترين 
نتيجه ممكن را در مسابقات آس��يايي اينچئون بگيريم و براي همين ما 
هم تيم اصلي خود را به مسابقات آسيايي مي فرستيم. هر چند با توجه به 
زمان بسيار كم ميان اين دو رويداد كار بسيار سختي در اينچئون خواهيم 
داشت.  سخنگوي فدراسيون كشتي در پاسخ به سؤال خبرنگار »جوان« 
مبني بر اينكه با توجه به انتقادات زيادي كه به احد پازاج سرمربي كشتي 
فرنگي مي شود آيا فدراسيون اولتيماتومي در صورت عدم نتيجه به او داده 
است گفت: از الان كه زود است بخواهيم قضاوتي داشته باشيم. او چهار 
ماه است كه در خدمت تيم است. ما بايد نتايج بازي هاي جهاني و آسيايي 
را مورد ارزيابي قرار مي دهيم . مطمئناً در صورت عدم نتيجه مناس��ب، 
تصميم ديگري اتخاد خواهد شد.  س��خنگوي فدراسيون كشتي درباره 
اينكه با توجه به فاصله نزديك ميان بازي هاي آسيايي و مسابقات جهاني، 
آيا فدراسيون نگراني بابت آسيب ديدگي  كشتي گيران ندارد، گفت: اين 
مسئله اصلي ترين دغدغه  كادر فني در تيم ملي آزاد و فرنگي است. كار 
بسيار مشكلي را پيش رو داريم. البته برنامه ريزي خوبي در اين باره صورت 
گرفته و قرار است كساني كه در هر دو مسابقه به روي تشك بروند بلافاصله 
پس از مس��ابقات جهاني از فرودگاه به اردو بيايند و بعد از دو، سه جلسه 
تمرين س��بك ريكاوري خود را آغاز كنند.  رضايي مهم ترين مشكلات 
فدراسيون كشتي را بدهي هاي مالي برشمرد و اظهار داشت: متأسفانه ما 
از مديريت قبل بدهي چند ميلياردي داريم كه هر روز به آن اضافه مي شود. 
اين در حالي است كه مسابقات مهمي را در پيش داريم و انتظارات هم از 
تيم بالاست اما رسيدگي به كشتي بسيار ناچيز است و ما به لحاظ بودجه 
و مشكلات مالي در مضيقه هستيم.  وي در پاس��خ به اين سؤال كه چرا 
فدراسيون با وجود اين همه بدهي هنوز نتوانسته با اسپانسري توافق كند، 

گفت: خيلي مسائل وجود دارد كه ما هنوز نتوانسته ايم قرارداد امضا كنيم. 
البته اسپانسرهاي زيادي خواستند كه با ما كار كنند، اما هر كدام به دلايلي 
كنار مي كشند، دلايلي كه من نمي خواهم به آنها اشاره كنم. فقط اين را 
بگويم كه ما از خانواده كشتي انتظاري بيش��تر از اينها را داريم نه اينكه 
چوب لاي چرخ بگذارند. كشتي در حال حاضر بيش از 10 ميليارد بدهي 
دارد كه اين به خاطر شركت در مسابقات مختلف هر روز بيشتر مي شود. به 
طور ميانگين براي هر كشتي گير در اردوهاي تيم ملي هر روز حداقل 100 
هزار تومان هزينه مي شود. مدير تيم هاي ملي كشتي آزاد درباره پيش بيني 
خود از نحوه نتيجه گيري تيم ملي كشتي در مسابقات جهاني و بازي هاي 
آسيايي گفت: پيش بيني خيلي سخت است، چراكه ما به دليل اهميت 
بازي هاي آسيايي چرخش مان به سمت اين بازي ها رفته است. همانطور 
كه گفتم در مسابقات جهاني تيم صد درصد خود را اعزام نمي كنيم و تيم 
اول را به بازي هاي آسيايي مي فرستيم. آسيايي ها هم با برنامه ريزي و با 
هدف كسب مدال به اينچئون مي آيند و مطمئناً جنگ سختي هم در آزاد 

و فرنگي در بازي هاي آسيايي خواهيم داشت. 
   زارع پور : پيگير اعزام نيما عالميان به اينچئون هستيم 

رئيس فدراس��يون تنيس روي ميز مي گويد از مس��ئولان كميته ملي 
المپيك مي خواهد با اعزام نيما عالميان به بازي هاي آس��يايي موافقت 
كنند.  محمد زارع پور در نشس��ت خبري خود در كميته ملي المپيك 
گفت: تيم پينگ پنگ ايران تاكنون دو مدال برنز در مسابقه هاي آسيايي 
كسب كرده و ما برنامه ريزي انجام داديم تا در اينچئون عملكرد خوبي 
داشته باشيم و بتوانيم نگاه مسئولان را به اين رشته تغيير دهيم. ما در 
مسابقه هاي آسيايي 2013 در انفرادي پيش بيني يك برنز داشتيم و در 
تيمي هم پنجمي را نشانه گرفته بوديم كه متأسفانه به آن نرسيديم. با 
اين حال مي خواهيم پس از بازي هاي آسيايي ورزشكارانمان را راهي اروپا 
كنيم تا با كيفيت بهتري در مسابقه ها حضور يابند.  وي درباره پيش بيني 
خود از نحوه نتيجه گيري نفرات اعزامي به بازي هاي آسيايي اينچئون 
گفت: بر اساس برنامه ريزي كه داشتيم، در بازي هاي آسيايي 2014 در 
بخش تيمي رتبه پنجم تا هشتم را نشانه گرفته بوديم اما تجربه نشان 
داده اگر نتوانيم يك نفر ديگر به اينچئون بفرستيم تا در بازي هاي تيمي 

نيز شركت كنيم نفرات مان در انفرادي نيز زود حذف مي شوند. 
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  چـهـره ها /دنيا حيدري

ايران - امريكا اين بار در قهرماني جهان

ترس يانكي ها از تيم پراميد ايران

بازيكن ندادن به تيم اميد جرم است
حسن زاده، رئيس كميته انضباطي با تأكيد بر لزوم همكاري باشگاه ها با تيم 
ملي اميد از اعمال قانون تيم هاي خاطي در اين خصوص خبر داد: »البته 
هنوز گزارشي مبني بر عدم همكاري با تيم ملي اميد به ما ارجاع نشده است 
اما در صورتي كه گزارشي مبني بر اين امر از سوي مقامات متولي تيم هاي 
ملي به كميته انضباطي منعكس شود، طبق آيين نامه با تيم ها و بازيكنان 
مربوطه برخورد كرده و اعمال قانون صورت مي گيرد. آيين نامه در مورد 

عدم همكاري با تيم ملي تنبيهاتي را پيش بيني كرده است. «
-----------------------------------------------------------

منصوريان مدرك ارائه كند
در پي مصاحبه منصوريان، س��رمربي نفت تهران مبني بر اعتراض به 
عدم رعايت قانون س��قف قراردادها، مهدي تاج؛ رئيس سازمان ليگ 
فوتبال ايران در نامه اي از مدير عامل باشگاه نفت تهران در خواست كرد 
مستندات سرمربي اين تيم را در مورد ادعاهايش در مورد نقض قانون 

سقف قرار دادها به كميته صيانت از سلامت ليگ ارسال كنند.  
-----------------------------------------------------------

شرطي براي پرسپوليس نگذاشته ام
يكي از بهترين بازيكنان ايران در ج��ام جهاني با وجود مذاكراتي كه با 
چند تيم قطري داشته، هنوز تكليف تيم آينده اش مشخص نشده است. 
از طرفي مسئولان پرسپوليس مدعي اند كه پولادي با آنها قرارداد دارد 
و نمي تواند بدون دريافت رضايتنامه از جمع سرخپوشان جدا شود. در 
اين راستا شايعه شرط 500 ميليوني پولادي براي پرسپوليسي ها براي 
نشستن پاي ميز مذاكره با اين تيم مطرح شده است. شرطي كه البته 

مهرداد پولادي تكذيبش مي كند.

سعيد احمديان

نه پيشنهاد قطري دارم نه از استقلال مي روم
عدم حضور فيك��س آن��دو در بازي هاي گذش��ته اس��تقلال، حرف و 
حديث هايي در خصوص وجود اختلاف بين او و قلعه نويي را بر سر زبان ها 
انداخت، بازيكني كه با كش و قوس فراوان امسال قراردادش را 
با استقلال تمديد كرد و حالا بحث جدايي اش نقل محافل 
ورزشي شده است. مسئله اي كه البته او آن را كاملًا تكذيب 
مي كند: »پس از جام جهاني فرصتي نداشتم كه بتوانم 
به خوبي برنامه بدنس��ازي ام را پيش ببرم. به خاطر 
همين شرايط بدني ام آن طور كه بايد براي حضور 
در ليگ مناسب نبود و به همين دليل نتوانستم 
در چند بازي گذشته در تركيب ثابت استقلال 
بازي كنم. اما با آمادگي به دست آمده اگر كادر 
فني صلاح بداند، از اين هفته مي توانم براي 
استقلال بازي كنم. تأكيد مي كنم كه از بابت 
نيمكت نشيني ناراحت نيس��تم. ضمن اينكه 
پيشنهادي از تيم هاي قطري ندارم و به قراردادي كه 
با استقلال بس��ته ام پايبند خواهم بود. من از تمديد 
قرارداد و ماندن در اس��تقلال خوش��حال هستم و از 

شرايطي كه به وجود آمده نارضايتي ندارم.«

كرش برمي گردد و سرمربي مي ماند
در حالي كه خروج كرش از ايران اين شائبه را به وجود آورده كه مذاكره 
فدراسيون با او به بن بست خورده و اين رفتن بازگشتي ندارد، ترابيان، 

عضو حاضر در مذاكرات فدراسيون فوتبال با كرش به 
بازگشت اين مربي خوشبين است: » فدراسيون فوتبال 
به دنبال فراهم كردن مقدمات بازگشت كرش به ايران 

و امض��اي نهايي قرارداد براي آغ��از تمرينات تيم 
ملي است. به بازگشت كرش به ايران خوشبين 
هستم و شخصا فكر مي كنم او برگردد چون اگر 
تيم ديگري بود تا الان رفته بود. با اين حال بايد 
فشارهاي رسانه اي كمتر ش��ود و منافع كشور 
بيشتر مد نظر باشد. اگر در روند مذاكرات فشار 
را روي فدراسيون بيشتر كنيد، مواضع طرف 
مقابل تقويت مي شود. فش��ار وزارت ورزش 

براي عدم تمديد قرارداد كرش ملموس است. شخصاً 
زماني كه روي قرارداد كرش كار مي كردم در تهيه متن 
قرارداد آزاد بودم و هيچكس به من چيزي را تحميل 
نكرد. هيچ فش��اري براي تهيه و امضاي قرارداد كرش 

روي ما و فدراسيون فوتبال نبود.«

روي حق پخش حساب باز كرده ايم
حق پخش تلويزيوني هنوز هم دغدغه اصلي فوتبالي هاست و به رغم گذشت چند هفته از ليگ، هنوز 
تكليف آن مشخص نشده است، به طوري كه حالا نه فقط فدراسيون، كه مديران باشگاه ها هم در خصوص 
آن دست به مصاحبه شده اند. مديراني چون رحيمي، مديرعامل پرسپوليس كه حساب ويژه اي روي اين 
پول باز كرده است: »اگر جلسه اي با ضرغامي برگزار كنيم او متوجه مي شود كه چقدر باشگاه ها مشكل 
مالي دارند و قطعاً به فكر كمك به فوتبال خواهد افتاد. مسئله حق پخش موضوع مهمي 
است كه باشگاه هاي فوتبال روي آن حساب كرده اند و اين موضوع براي همه تيم هاي 
ليگ برتري موضوع مهمي است و از ضرغامي انتظار داريم كه يك جلسه با مديران 
ليگ برتري برگزار كند و مطمئن هستم كه در صورت برگزار شدن اين جلسه، اين 
موضوع هم براي ضرغامي باز مي شود و او متوجه خواهد شد كه مشكل چيست. 
قطعاً وقتي ضرغامي بداند باش��گاه هاي فوتبال چقدر مشكلات مالي دارند و 
وضعيت پولي آنها بد است به فوتبال كمك مي كند. چون باشگاه ها درآمدي 
ندارند و البته همه بازي هاي پرسپوليس از تلويزيون پخش مي شود و اين حق 

باشگاه ماست كه بالاترين درآمد را از حق پخش تلويزيوني داشته باشيم. «

اولويت ما صعود به جمع 16 تيم نيست
هدف از حضور در جام جهاني بسكتبال كسب تجربه و رسيدن به مرز آمادگي براي رقابت هاي آسيايي 
اينچئون بود نه كسب پيروزي برابر تيم هاي مطرحي چون برزيل و اسپانيا، به همين دليل نمي توان 
به دليل باخت هاي تيم ملي بسكتبال برابر تيم هايي چون اسپانيا و برزيل به اين تيم خرده گرفت. 
مسئله اي كه سرمربي اسلوونيايي تيم ملي بسكتبال نيز به آن تأكيد مي كند: » بسكتبال آسيا خيلي 

از اروپا و امريكا عقب اس��ت، ولي تلاش مي كنيم در هر مسابقه اي عملكرد 
خيلي خوبي داش��ته باشيم و به دنيا نش��ان دهيم كه ما در ايران بسكتبال 
بازي مي كنيم. البته اولويت ما صعود به جمع 16 تيم نيس��ت اما اجازه هم 
نمي دهيم حريفان به راحتي از سد ما عبور كنند. با اين وجود اما ما بازي هاي 

آسيايي اينچئون را در پيش داريم كه براي ما اهميت بيشتري دارد. 
آن بازي ها بلافاصله پس از جام جهاني انجام مي شود و براي ما مهم 
است كه در آنجا پيروز شويم. اين رقابت ها فرصتي است كه بتوانيم 
كسب تجربه كنيم و توانايي هايمان را به دنيا نشان دهيم و سپس 

نتيجه اصلي را در آسيا كسب كنيم.«
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وحيد صابري

حالمان خوب است اما باور نكن! 
منتظر خبرهاي خوش��ي از بازي هاي آس��يايي اينچئون نباشيد، اين 
را مي ش��ود از وضعيتي كه اين روزها بر ورزش اي��ران مي گذرد بيرون 
كشيد. المپيك آسيايي در حالي از 28 شهريور آغاز مي شود كه شرايط 
نگران كننده اي بر ورزش ايران حاكم است، آن هم در شرايطي كه پس 
از چهارمي ايران در دوره گذشته، انتظارها از كاروان ايران براي تكرار آن 
مقام بالا رفته است. با اين حال حتي با يك نگاه خوش بينانه هم  نمي توان 
با وضعيتي كه رشته هاي مختلف ورزشي اعزامي به اينچئون با آن درگير 
هستند توقع زيادي از كاروان ايران داشت، به خصوص اينكه رشته هايي 
كه اميد زيادي براي كس��ب مدال روي آنهاست، هر كدام با مشكلات 
خاص خودشان درگير هستند و كمتر ورزشكار و رشته ورزشي است 

كه در آرامش و بدون دغدغه آماده اين رقابت ها شود.
حرف هاي ديروز عليرضا رضايي نايب رئيس فدراس��يون كش��تي در 
نشست تخصصي رشته هاي اعزامي به بازي هاي آسيايي نمونه اي از اين 
نگراني هاست، آن هم رشته اي كه اميد اصلي كاروان ايران در بازي هاي 
آسيايي اس��ت.او ديروز گفت: »كشتي ش��رايط خوبي ندارد، وضعيت 
مالي فدارسيون خوب نيست و در اين شرايط كشتي گيران خودشان 
را براي بازي هاي آسيايي آماده مي كنند« وضعيت نابسامان كشتي در 
شرايطي است كه روي مدال هاي اين رشته حساب ويژه اي باز شده و 
براي تك تك وزن هاي آن يك مدال براي كاروان ايران كنار گذاش��ته 
شده اس��ت. با اين حال همان طور كه اشاره ش��د، خبرهاي خوشي از 

اردوي كشتي گيران به گوش نمي رسد.
علاوه بر گلايه نائب رئيس فدراس��يون كش��تي، درد دل هاي قهرمانان 
كشتي هم اين روزها تمامي ندارد و آنها از اينكه مسئولان حتي يك خسته 
نباشيد خشك و خالي هم به آنها نمي گويند و كشتي را به حال خودش 
رها كرده اند گلايه كرده اند و  با اين حال از كشتي انتظار خوش رنگ ترين 
مدال ها را در بازي هاي آسيايي هم دارند!البته مشكلات مالي تنها مشكل 
كشتي گيران نيست و بايد به اين مش��كل، نزديك بودن زمان مسابقات 
جهاني و آس��يايي را هم اضافه كرد كه باعث شده ملي پوشان كشتي در 
فاصله كمتر از يك ماه در دو رقابت مهم روي تشك بروند؛ موضوعي كه 
به طور حتم روي آنها تاثير خواهد گذاش��ت و با توجه به اينكه مسابقات 
قهرماني جهان قبل از بازي هاي آس��يايي برگزار مي ش��ود، پيش بيني 
مي شود يك تيم خسته به اينچئون برود و در صورتي كه ريكاوري مناسبي 

صورت نگيرد، نمي توان انتظار زيادي از كشتي داشت.
البته اين تنها مشكل كش��تي نيست و واليبال و بس��كتبال هم كه از 
اميده��اي كاروان ايران در اينچئون هس��تند در كمت��ر از يك ماه در 
قهرماني جهان و بازي هاي آسيايي رقابت مي كنند و خستگي مي تواند 
پاشنه آشيل اين رشته ها هم باشد. اين فشردگي مسابقات سبب شده تا 
لزوم ريكاوري خوب و بازيابي روحيه ملي پوشان  براي رقابت در اينچئون 

در اين رشته ها اهميت زيادي پيدا كند.
به اين مش��كلات مي توان كمبود امكانات در برخي رشته هاي ورزشي 
مانند تيراندازي كه سبب شده ورزش��كاران در وضعيت خوبي تمرين 
نكنند و به رغم مدال هاي زيادي كه در اين رشته توزيع مي شود، نگران 
بود كه تيراندازان ايراني نتوانند با صدرصد آمادگي در اينچئون مسابقه 
بدهند و شانس مدال ايران در اين رشته كمتر شود.وضعيت تيم فوتبال 
اميد هم دست كمي از رشته هاي ديگري كه اشاره شد، ندارد. باشگاه هاي 
ليگ برتري به رغم تاكيد فدراس��يون از دادن بازيكن به تيم اميد براي 
بازي هاي آسيايي مقاومت مي كنند و هنوز حاضر نشده اند با تيم اميد 
همكاري كنند. امتناع باشگاه ها از دادن بازيكنان كليدي تيم اميد سبب 
شده تا فوتبال هم كه جزو رشته هايي است كه يك مدال براي آن كنار 
گذاشته شده وضعيت خوبي نداشته باشد و وينگادا هنوز نمي داند كه در 

بازي هاي آسيايي چه بازيكناني را در اختيار خواهد داشت.
اين تنها نمونه اي از مشكلات رشته هاي مدال آور در بازي هاي آسيايي 
بود. با اين شرايط به نظر مي رسد نبايد انتظار زيادي از كاروان اعزامي به 
اينچئون داشت و مي توان گفت تكرار مقام چهارمي تنها به يك معجزه 
در اينچئون احتياج دارد و در غير اين ص��ورت نبايد منتظر خبرهاي 

خوشي از بازي هاي آسيايي بود.

شيوا نوروزي
  واليبال

رقابت هاي فوتبال باش��گاهي در اروپا رفته رفته به روز هاي حساس 
نزديك مي شوند، هر چند كه بسياري از ليگ ها هفته هاي دوم و سوم 
خود را پشت سر گذاشتند، اما رقابت در ميان مدعيان قهرماني از همين 

حالا شروع شده و تيم هاي بزرگ منتظر لغزش حريفان هستند. 
در اسپانيا رئال مادريد اولين سه امتياز خود را در هفته دوم لاليگا از 
دست داد. مردان كار لو آنجلوتي در غياب رونالدو هر چند ابتدا با دو 
گل از ميز بان خود رئال سوسيداد جلو افتادند، اما در نهايت با نتيجه 
4 بر 2 شكست س��نگيني را تجربه كردند. رئال در اين ديدار خيلي 
زود به گل رسيد. دقيقه 5 راموس و دقيقه 10 گرت بيل رئال را 2 بر 
صفر جلو انداختند اما پير نيتو در دقيقه 35 و زار اگوزا در دقيقه 41 
كار را به تساوي كشاندند تا نيمه اول مساوي به پايان برسد. در نيمه 
دوم زار گوزا باز هم گلزني كرد تا ميز ب��ان در دقيقه 65 بازي، 3 بر 2 
پيش بيفتد اما اين پايان كار نبود و كار لوس ولاي مكزيكي در دقيقه 
76 تير خلاص را بر پيكر رئال شليك كرد تا كهكشاني ها 4 بر 2 ببازند 

و اولين شكست را تجربه كنند. اما بار سلونا در يك ديدار نفس گير و 
سخت موفق شد با يك گل ويا رئال را شكست دهد. بار سا در نيمه اول 
تيم بر تر ميدان بود، اما نتوانست از اين بر تري استفاده ببرد، سر انجام 

در دقايق پاياني نيمه دوم ساندرو روي حركت ليو نل مسي موفق شد 
توپ را وارد دروازه ويا رئال كند تا بار سا با كسب دومين پيروزي تنها 

تيم 6 امتيازي لاليگا شود و به صدر جدول تكيه بزند. 
  شروع كالچو با پيروزي ميلان 

فصل جديد رقابت هاي فوتبال باشگاهي ايتاليا نيز از يكشنبه شب 
آغاز ش��د. از نكات جالب اولين هفته اين مس��ابقات شروع خوب و 
همراه با پيروزي آث ميلان و توق��ف اينتر ميلان بود. آث ميلان كه 
فصل قبل را كابوس وار به پايان برد حالا با هدايت اينزاگي به روز هاي 
خوب و آفتابي مي انديشد. ميلان در اولين بازي موفق شد با نتيجه 
3 بر يك لاتزيو را از پيش رو بر دارد. اما اينتر ديگر تيم ش��هر ميلان 
مقابل تورينو به نتيجه اي بهتر از تساوي بدون گل دست پيدا نكرد. 
ناپل هم كه مدعي قهرماني است 2 بر يك از سد ميز بان خود جنوا 
گذشت. ديگر مدعيان اين فصل يعني يوونتوس و آث رم ديشب برابر 

حريفان خود به ميدان رفتند. 

اولين شكست رئال كهكشاني
پيروزي نوبر انه ميلان با اينزاگي فريدون حسن 

    فوتبال اروپا

فالكائو منچستري شد 
رادامل فالكائو سر انجام پس از كش و قوس هاي فراوان در آخرين روز نقل و 
انتقالات تابستاني فوتبال اروپا به منچستر يونايتد پيوست. فالكائو كه پيش 
از اين عنوان مي شد با رئال مادريد به توافق رسيده است به منچستر پيوست 
تا هم جانشين هر ناندز ش��ود و هم بتواند در كنار بازيكناني چون روني و 
دي ماريا به اوضاع بحراني تيم لويز فان خال سر و ساماني دهد. فالكائو فصل 

قبل در موناكو مصدوميت شديدش او را خانه نشين كرده بود.

مورينيو خاص نيست! 
كريستيانو رونالدو از مربي س��ابق خود در رئال مادريد انتقاد كرد. رونالدو با 
انتقاد از مورينيو گفت: او دوست من نيست، رابطه خوبي هم با او ندارم. به نظرم 
مورينيو خاص نيست، من خاطرات بدي از وقتي او در رئال بود دارم. مورينيو 
جو خيلي بدي را در رئال مادريد ايجاد كرده بود و اين به ضرر همه ما بود. تنها 
مربي كه با او رابطه دوستانه دارم سر آلكس فر گوسن است. من اصولاً فوتبال 

بازي نمي كنم تا دوست پيدا كنم، بلكه بازي مي كنم تا بتوانم قهرمان شوم.


